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Szóbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrás miniszter úrhoz

,,Mit kíván tenni a kormány a szociális és egészségügyi ágazatban foglalkoztatottak
védelmében?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Ismert tény, hogy néhány nappal ezelőtt Inárcson a családsegítő szolgálat helyiségében egy 61

éves férfi megtámadta, illetve halálosan megsebesítette az ott dolgozó családgondozót.

Sajnos az egyre növekvő szegénység és elkeseredettség illetve a különféle mentális

betegségek vagy egyéb függőségek terjedése következtében fokozottan veszélyben vannak a

különböző szociális és egészségügyi ágazatban dolgozó, ráadásul meglehetősen alulfizetett

munkavállalók.

Gondoljunk csak a szociális munkásokra, a gyámhatósági dolgozókra, a hajléktalanokkal

foglalkozókra, vagy a fent említett családsegítő, illetve gyermekjóléti szolgálatban

dolgozókra. Ök gyakori fenyegetettségben, akár életük veszélyeztetésével kell, hogy végezzék

a munkájukat a mindennapokban. Láthatóan szükséges lenne a tűz és munkavédelmi

szabályzathoz hasonlóan kidolgozni, hogy mit kell tenni azokban az esetekben, amikor testi

épséget veszélyeztető szituáció alakul ki. Angliában létezik olyan ,,pánik gombhoz" hasonló

rendszer, melyet például orvosi rendelőkben használnak.



•

Ennek az a lényege, hogy a dolgozó jelzést tud küldeni, mely össze van kapcsolva a

szomszédos helyiségek számítógépeivel és azok monitorján megjelenik a segítségkérő jel. Így

azonnal a bajba került munkatársak segítségére siethetnek a kollégák.

Az elmúlt napokban történt sajnálatos tragédia okán feltétlenül fontos elgondolkodni azon,

hogy milyen intézkedések megtétele szükséges, annak érdekében, hogy ilyen eset ne

fordulhasson elő soha többet?

Ezért a kérdésem az, hogy milyen intézkedéseket tervez a kormány a szociális és

egészségügyi dolgozók biztonságának az érdekében?

Válaszát előre is köszönöm!

Budapest, 2018. július 13.
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